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北京市怀柔区2012年初三一模答案（英语）
一、听对话,选择与对话内容相符的图片。（共4分,每小题1分）
1-4 ACBB

二、听对话,根据对话的内容,选择最佳选项。（共12分,每小题1分）

5-16 CACCA  BCBBC  AB


三、听一段对话,记录关键信息。（共10分,每小题2分）

17.July  18. swimming  19. bus  20. 5o’clock  21. sports shoes


四、单项填空（共13分,每小题1分）

22-34  DADCB  DBBAD  BDB

五、完形填空（共12分,每小题1分）

35-46  CACDA BBBDD CA
六、阅读短文,根据短文内容,选择最佳选项。（共26分,每小题2分）
47-59（Ａ） DDB  （Ｂ） BCB （Ｃ）CDA （D）DCBD

七、阅读短文,还原句子。（共8分,每小题2分）

60 B  61.A  62.E   63 C

八、阅读与表达。（共10分,每小题2分）

64. Yes, he is.

65. Because they have always encouraged and supported him. 

66. When he was 5 years old./At the age of 5.

67. In August 1999, at a famous musical event in the USA, a pianist suddenly fell ill. Lang Lang was chosen 

   to play in place of that pianist. It was a great success and Lang Lang’s life was changed forever.

68. Talent, hard work and a big chance.

九、完成句子（共10分,每小题2分）

69. What about/How about

70. What’s wrong/the matter with

71. had better not


72. tells …
十、文段表达（15分）

Nowadays, many middle school students prefer to surf on the internet or watch TV all day in their spare time. But they don’t want to do any outdoor activities. 

I don’t think this is good for us to do so. Instead, we should spend our spare time in a better way. First, we’d better do sports regularly. By doing this, we could not only keep healthy but also relax ourselves. It is also a good idea to go out with our friends. Such as watching movies, climbing hills or joining some clubs. 


In a word, as middle school students, it is really important to lead a healthy life.
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